



Board of Directors' Resolutions

Muscat City Desalination Company S.A.O.G (the "Company") is pleased to announce that the Board of Directors ("Board") passed the following resolutions at its meeting held on 25 October 2020:

1. approved the unaudited financial statements of the Company for the nine months period ended 30 September 2020 along with the Board of Directors' Report.
2. appointed Mr Toshiro Baba as the Chief Executive Officer with effect from 1 November 2020. Ms Subrina Thiagarajah's employment contract will end on 31 October 2020 and she will hand over her responsibilities to Mr Toshiro Baba on 31 October 2020.

Mr. Toshiro Baba has a degree in Economics from Keio University in Japan. He has over 20 years' career in business development, merger & acquisition, and asset management in infrastructure sector, such as telecommunication, water & wastewater, and other social infrastructure segments. He also has ample experience in global market including 10 years' overseas assignment in South-East Asia and Latin America, engaging with large scale infrastructure projects.

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

Kamarulzaman Bin Sulaiman
Chief Financial Officer





قرارات مجلس الإدارة

يسر شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تعلن أن مجلس الإدارة ("المجلس") قد أصدر القرارات التالية في إجتماعهم المنعقد في ٢٥ أكتوبر ٢٠٢٠ م :

- ١- الموافقة على البيانات المالية الغير مدققة للشركة لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٠ مع تقرير مجلس الإدارة.
- ٢- تعيين الفاضل توشيرو بابا لمنصب الرئيس التنفيذي للشركة اعتبارًا من ١ نوفمبر ٢٠٢٠. وسوف ينتهي عقد عمل الفاضلة سوبرينا ثياجاراجاه في ٣١ أكتوبر ٢٠٢٠ وستسلم مسؤولياتها إلى الفاضل توشيرو بابا في ٣١ أكتوبر ٢٠٢٠.

الفاضل توشيرو بابا حاصل على شهادة في الاقتصاد من جامعة كيو في اليابان. لديه خبرة تزيد عن ٢٠ عامًا في تطوير الأعمال والاندماج والاستحواذ وإدارة الأصول في قطاع البنية التحتية ، مثل الاتصالات السلكية واللاسلكية والمياه والصرف الصحي وقطاعات البنية التحتية الاجتماعية الأخرى. لديه أيضًا خبرة واسعة في السوق العالمية بما في ذلك ١٠ سنوات من العمل في الخارج في جنوب شرق آسيا وأمريكا اللاتينية ، والمشاركة في مشاريع البنية التحتية واسعة النطاق.

بالتأييد عن/ شركة مدينة مسقط للتحلية ش م ع ع



قمر الزمان بن سليمان
المدبر المالي